
Evaluering af landbrugssæsonen 2024 

Team: Bi-teamet 

Indsamler af teamevaluering: Susanne Hovmand-Lyster 
 

Hvad forventede/håbede teamet 
for sæsonen? 
 

Vi forventede ca. 450 kilo 

Hvordan er det gået 

(produktionsresultater)?  

 

Ca. 275 kilo 

Hvordan har udefrakommende 
forhold (vejrlig mv) spillet ind? 
 

Vejret har været afgørende faktor i det lavere resultat. Vådt og 
koldt forår og våd sommer. 

Har samarbejdet i jeres team 
været godt? Har arbejdet været 
overkommeligt? 
 

Det har været ok. 

Har kommunikation om mængder 
af afgrøder og timing af høst 
fungeret med køkkenet? Og med 
engrosteamet? 

Ja. 
Vi har solgt lidt af sidste års høst til Toftegård via Solvejg. 

Har landbrugsrådet fungeret 

tilfredsstillende for jeres team? 

 

 
Vi har ikke haft brug for at bringe noget op i landbrugsrådet. 

Hvordan har samarbejdet mellem 

landbruget/jeres team og 

gartneren fungeret? 

 

Vi er selvkørende, dvs. vi har ikke haft samarbejde med gartneren. 

Hvordan har samarbejdet med 

wooferne fungeret for jeres team? 

 

Vi har brugt 1 woofer til sensommerhøst og det var virkelig fint. 

Hvordan har de fælles arbejdsdage 

fungeret for jeres team? 

 

Vi har ikke gjort brug af arbejdsdage i denne sæson 

Har prioriteringen mellem intern 
afsætning og levering ud af huset 
været ok? 

Det er vi ikke en del af. 

 

 

 

 


